
Aan het college van Burgemeester en Wethouders 

van Zwolle  

Betreft: vragen ex artikel 45 – parkeerplaatsen Molenweg/Sallandstraat 

Zwolle, 20 maart 2024 

Geacht college, 

De fractie van Swollwacht heeft signalen ontvangen over plannen voor het schrappen van parkeerplaatsen op 

de hoek van de Sallandstraat met de Molenweg. Dit ligt in het vergunninggebied betaald parkeren. 

Op deze plek waren oorspronkelijk 10 parkeerplaatsen. Hiervan zijn twee omgezet naar een plek voor electrisch 

laden, er zijn er acht overgebleven. 

Nu zijn er plannen opgesteld, kennelijk in samenwerking met 50 tinten groen Assendorp, om hiervan vijf 

parkeerplaatsen te wijzigen in een groenstrook. Dit zou betekenen dat nog drie plekken overblijven om te 

parekeren. 

Buurtbewoners die gebruik maken van de bestaande parkeerplekken zijn hier ongerust over. Zij ervaren de 

uitvoering van dit plan als een ernstige aantasting van hun woongenot en willen graag hun auto gewoon in hun 

eigen wijk kunnen blijven parkeren. Daarnaast weten zij zich onvoldoende geinformeerd over dit plan.  

De fractie van Swollwacht stelt hierover de volgende vragen aan het College: 

1. Is het College bekend met het voornemen vijf parkeerplaatsen op de hoek van de Sallandstraat met de

Molenweg te schrappen om hier een groenstrook van te maken?

2. Indien dat het geval is kan het College de fractie van Swollwacht informeren welk traject wordt

gelopen dit voornemen te verwezenlijken?

3. Op welke manier werkt de gemeente Zwolle hieraan precies mee?

4. Welke criteria hanteert het College als een verzoek komt parkeerplaatsen (in dit geval plaatsen voor

vergunninghouders) te schrappen?

5. Monitoort overigens het College bij initiatieven vanuit de buurt hoe inwoners (elkaar laten)

participeren?

6. Is het College met de fractie van Swollwacht van mening dat in een wijk waar de parkeerdruk zeer

hoog is, geen sprake moet zijn van het schrappen van parkeerplaatsen?



7. Is het College het met de fractie van Swollwacht eens dat de Sallandweide, met speelweide, plein en 

speeltuin voldoende gelegenheid biedt voor een groene ontmoetingsplek en dat daarvoor geen 

parkeerplaatsen opgeofferd hoeven te worden?  

 

Namens de fractie van Swollwacht 

 

 

Silvia Bruggenkamp 

 

 

 

 

 

 

 

 




